
 

 

 

 

 

 

 

To:  G6 Parents 

From:  Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  26th June 2020 
 

Secondary School Places Allocation 
 

The results of the Secondary School Places Allocation will be released on 7th July 2020 (Tuesday). 

The schedule on that day will be as follows: 
 

1. Students will have normal lessons as usual. The result slips will be distributed by the Class 

Teacher before the School ends at 12:30 pm. Boaders can be picked up by their parents to 

registration after lunch and return to the dormitory by 4:30 pm. (Please inform the House 

Warden in advance)  
 

2. Students who are allocated a place at St. Stephen’s College will have to register at the 

Tang Shiu Kin Hall on 7th July 2020 (Tuesday) from 1:00 pm to 4:00 pm. 

The following documents are required for the registration: 

   (i)  The Secondary School Places Allocation Admission Slip 

(ii)  2 student photos of 1.5 inches 
 

3. Payment: 

(i) Please bring cheques and some cash for payment. 

(ii) The details of school bus & uniform arrangements will be received on the 

registration day. 
 

4. Boarding fee (for Regular Boarders) and Tuition fee will be settled by autopay, while other 

fees by cheque. 
 

5. Pre-Secondary 1 Hong Kong Attainment Test and Secondary 1 Parents Orientation Talk 

will be held on 14th July 2020 (Tuesday) morning. The Test and Orientation schedules will 

be received on the registration day. 
 

6. In case the Pre-Secondary 1 Hong Kong Attainment Test is postponed to 15th July 2020 

(Wednesday) due to to inclement weather, the Parent Orientation Talk will also be 

postponed accordingly. 
 

7. Students allocated to other Secondary Schools should report to those schools on 9th or 10th 

July 2020.  



 
 

 

 

 

 

 
 

 

 本年度中學學位分配結果定於二○二○年七月七日（星期二）公佈，為方便各

家長辦理入學手續，請留意下列事項： 
 

1. 學生該天照常上課，學位分配結果將由班主任老師於 12:30 pm 放學前派發。

宿生可於午飯後由家長接領前往註冊，並於 4:30 pm前返回宿舍。（請先通知

舍監） 
 

2. 獲派本校中學學位者須於七月七日（星期二）1:00 pm至 4:00 pm帶同下列

文件到中學部鄧肇堅堂進行註冊: 

(i) 中一派位証 

(ii) 吋半照片兩張 
 

3. 費用：  

(i) 請帶備支票及一些現金作繳費之用 

(ii) 有關校服及校車詳情將於註冊時派發 
 

4. 寄宿費（全年寄宿宿生）及學費將會以自動轉帳付款，其他費用以支票繳付。 
 

5. 中一香港學科測驗及中一家長迎新會將於七月十四日（星期二）上午舉行。

測驗及迎新會詳情將於註冊時派發。 
 

6. 若因天氣惡劣而取消中一香港學科測驗，學科測驗將順延至七月十五日（星

期三）舉行，而中一家長迎新會亦同樣順延至此日上午進行。 
 

7. 獲派其他中學學位同學須於七月九日或七月十日到所獲派的學校註冊。 

 

 以上通告 

六年級學生家長 

校長          

衞燕華博士 

二○二○年六月二十六日 


